

Styrelsemöte

Tid: 2016-04-19 kl. 17:15-19:00

Plats: S11

Närvarande: Johanna Nyrén, Julia Wistrand, Isa Welander, Johanna Lenhammar, Amanda Jönsson, Felicia Hedström, Hanna Falk och Elin Schönqvist.

Dagordning

1. **Mötet öppnas**
2. **Godkännande av arbetsordningen**
3. **Val av sekreterare och justerare**
4. **Inlägg av övriga frågor**
5. **Fastställande av dagordningen**
6. **Minutrundan**
7. **Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet**
8. **Ordförande UU**
9. **Ordförande SU**
10. **Ordförande NLU**
11. **Ekonomiansvarig**
12. **Sponsansvarig**
13. **Medlemsansvarig**
14. **Informationsansvarig**
15. **Styrelseordförande**
16. **Diskussionspunkter**
 - 16.1. **Hur många märken ska vi beställa?**
 - 16.2. **Axfoodkortet**
 - 16.3. **Baskrar och solglasögon**
 - 16.4. **Intern marknadsföring**
17. **Äskning PiLS**
18. **Kalasmottagningen**
19. **AUX-sladd högtalaren**
20. **Externa organisationer**
21. **Kalendern**
22. **Övriga frågor**
 - 22.1. **Text till Nolleboken**
 - 22.2. **Schema för Gröna veckan**
23. **Åtgärdslista**
24. **Nästa möte**
25. **Mötet avslutas**

Ordförande: Elin Schönqvist Sekreterare: Johanna Lenhammar Justerare: Amanda Jönsson

Dagordning

1. Mötet öppnas

2. Godkännande av arbetsordningen

3. Val av sekreterare och justerare

Johanna Lenhammar till sekreterare och Amanda Jönsson till justerare.

4. Inlägg av övriga frågor

22.1. Text till Nolleboken

22.2 Schema för gröna veckan

5. Fastställande av dagordningen

6. Minutrundan

Dagsformen är bra.

7. Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet

Isa, Julia och Johanna N: Ser över spons via någon form av cykelaffär i Linkan.

Amanda: Se över invigning för sektionsrummet. Månadsmailet, kontaktar Ronja i PiLS om de vill ha med något i mailet. Nyhetsfliken + Instagram.

Felicia: Startar igång ett event testamente för 2016.

Alla: Fundera på om vi vill stå på Kalasmottagningen.

Alla: Se över om de har något att lägga in i event-testamentet.

Julia: Frågar Ludwig om han kan fotografera och Julia (skriva) texten till Nolleboken.

Isa: Fråga Frida om hon kan fotografera till Nolleboken.

Allt är åtgärdat.

8. Ordförande UU

Fått karriärveckans projektidé godkänd av StuFF.

Skrivit om vårens UB-projekt i eventtestamentet.

Varit på StuFF-möte; vi parade om de ändrade sektionsavtalen samt tillägg av frikurser.

Haft möte med utbildningsbevakarna från PA1 med Peter och Christer angående PowerPoints.

Haft möte med Lisa och Isa angående Karriärveckan.

9. Ordförande SU

Mycket som sker i utskottet.

Fått igång rekryteringen av BVGs nya SU-grupp.

Sett över vad som sker i alla mina arbetsgrupper.

Möten angående aktiviteter som styrelsen ska hålla i.

Marknadsföring av oss i Nolleboken.

Lyft förändringar kring inval av masterns SU-grupp, ska lyfta med valberedningen.

10. Ordförande NLU

Mycket småfix.

Kollat på PULS LinkedIn-profil, alumnigrupp är på uppstart.

Haft kick-off med NLU.

Köpt en cykel till Gröna veckan.

Haft möte med Elin.

11. Ekonomiansvarig

Haft möte med Julia och BVG.

12. Sponsansvarig

Ansvarat över instagram.

Möte med valberedningen.

PvD i Uppsala.

Mailat massa.

13. Medlemsansvarig

Mailat Hjärta till hjärta angående hämtning av möbler från sektionsrummet.

Hjälpt diplomeringsgruppen skicka ut inbjudan, då det strulade med mailen.

Satt ihop lista på PULS-medlemmar till PiLS samt Hanna.

Mailat Simon angående möbler och datum för fixardagen.

Skrivit och skickat ut månadsmailet för april.

Kollat på förslag på tavlor etc. till sektionsrummet.

14. Informationsansvarig

Haft möte med Hanna och fixat LinkedIN-profil.

Fixat och uppdaterat hemsidan.

15. Styrelseordförande

Haft möte med alla i styrelsen.

Utvecklingsdagarna - Isa och Hanna åker.

Juridikföreläsningen.

Möte med Jens om stadgar och policyn,
en del revideringar behövs göras.

16. Diskussionspunkter

16.1. Hur många märken ska vi beställa?

60,70,100? Vad känner vi? Vi satsar på 100-110.

16.2. Axfoodkortet

Ska enbart användas till aktiviteter som är sektionsarbetsrelaterade.

16.3. Baskrar och solglasögon

Vi diskuterar budget gällande PAmPs baskrar och solglasögon.

16.4. Intern marknadsföring

Punkten stryks.

17. Äskning PiLS

Förslag 1: Bidrag på 50 kr per såld medlemsbiljett. Förslag 1 avslås.

Förslag 2: Bidrag på 35 kr per såld medlemsbiljett. Förslag 2 godkänns.

18. Kalasmottagningen

Mötet bordlägger punkten.

19. AUX-sladd högtalaren

Mötet beslutar att köpa in en sladd för ca 60 kr. Jens ansvarar.

20. Externa organisationer

Vi marknadsför SSR just nu som söker studentrepresentanter.

Unionen kommer förmodligen med något i nästa vecka.

Studdybuddy.

21. Kalendern

Lernia 3/5

22. Övriga frågor

22.1. Text till Nolleboken

Julia skriver en text om PULS till Nolleboken; alla läser igenom och ger synpunkter.

22.2. Schema för Gröna veckan

Gästföreläsningen: Julia och Felicia

Gröna loppet: Julia och Isa

PULS-fika: Alla

PULS-pub: Johanna L och Elin

Klädbytdagen: Johanna N, Hanna och Amanda

23. Åtgärdslista

Felicia och Johanna L: "Öronmärka" medlemspotten.

Isa: Hör med Gabban vem som beställde PULS-märken förra året.

Felicia och Julia: Ordnar fika till gästföreläsningen.

24. Nästa möte

Tisdag 26/4 kl. 15:15-17:00

25. Mötet avslutas